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De eerste winteruitgave van onze voetbalkrant ligt voor u. In deze krant laten we Barneveld graag 
iets van de ‘binnenkant’ zien. Wat er speelt rond de ontwikkelingen binnen het jeugdvoetbal, de 
steeds maar groeiende meisjesteams en het nieuwe peutervoetbal. Ook kunt u lezen over onder 
meer de jeugdorganisatie, de interne scheidsrechtersopleiding en Fairplay-activiteiten. Naast het 
voetbal zijn onze actieve KidsClub, de Club van 100 en de businessclub met vele trouwe sponsors 
belangrijk. Daarnaast brengen we zeker ook graag onze maatschappelijke activiteiten in 
samenwerking met de Rozelaar onder de aandacht.

In 2023 bouwen we samen verder aan onze vereniging. Het doel is om een toekomstbestendige organisatie in te richten, die 

voor de vrijwilligers behapbaar is. We groeien immers met Barneveld mee en moeten ons doorontwikkelen om die groei aan 

te kunnen. Belangrijk voor de vereniging en voor alle betrokkenen is om dit samen te doen. Voetballer, ouder, 

geïnteresseerde van buiten de club? Doe mee! Help SDV Barneveld zich verder te ontwikkelen naar de toekomst. Als 

vrijwilliger, als sponsor; er zijn vele manieren om deel uit te maken van SDV Barneveld. Zo bouwen we samen aan de 

ontwikkeling, het verenigingsleven en voetbal op al die verschillende niveaus. 

 

Het is al even 2023, toch wens ik u allen alsnog namens het bestuur van SDV Barneveld een gezond, sportief jaar toe, waarin 

we denken aan de mensen om ons heen, zoals we gewend zijn. Tenslotte zijn we Sterk Door Vriendschap

Veel leesplezier en wellicht tot ziens bij onze mooie vereniging!

 
Jan van Beek 
Voorzitter SDV Barneveld
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Je (potentiële) klanten. Heb jij ze al volop in het vizier?
 raak! helpt jou om ze te vinden, echt te leren kennen en te verleiden. 

Met prikkelende communicatie en (neuro)marketing. 
Vanuit klantreizen en klantinzichten naar een succesvolle strategie.
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toekomstbestendige vereniging



‘Trots op de kleinkinderen’ 

SDVB loopt als een rode draad door 

het leven van Wim Kap. In 1955, net na 

de oprichting, meldde hij zich aan als 

voetballer. Later werd hij onder meer 

bestuurslid. Tegenwoordig helpt hij op 

maandagochtend met het legen van de 

prullenbakken en op zaterdag staat hij 

langs de lijn als supporter. ‘Mijn zoon en 

drie kleinkinderen voetballen hier’, vertelt 

hij trots. ‘En op zaterdagmiddag kijk ik 

graag bij het eerste.’

‘Veel lol en saamhorigheid’ 

Helen van de Braak is al ruim 18 jaar 

een vertrouwd gezicht in de SDVB-

kantine. ‘Ik geniet iedere zaterdag van 

de gezelligheid en de saamhorigheid. 

Het kan best druk zijn, maar ik vind het 

fantastisch dat je met elkaar de klus 

klaart. Dit vrijwilligerswerk kan ik iedereen 

aanraden. Mensen weten niet wat ze 

missen. We hebben veel lol, maar voeren 

ook serieuze gesprekken. Bij SDVB heb ik 

heel veel leuke mensen leren kennen.’

‘Al jaren achter de bar’ 

Willem Harthoorn kwam 32 jaar geleden 

via z’n keepende zoon Frans bij SDVB 

terecht. Willem was leider, maar voelde 

zich als vrijwilliger meer thuis in de 

kantine. ‘Ik sta al meer dan dertig jaar 

achter de bar en dat blijft leuk’, zegt 

hij. ‘Mijn vrouw Tjallie, die helaas is 

overleden, stond jarenlang in de keuken 

en we hebben hier samen een mooie 

tijd gehad. Daarnaast ben ik ook actief 

geweest bij de Club van 100 en help ik 

jaarlijks bij het oliebollen bakken.’

‘Vriendenclub’ 

SDVB voelt al jaren als thuiskomen 

voor erevoorzitter Ab Nikkels, die in 

2017 de eerste steen van het nieuwe 

clubhuis legde. ‘Dit blijft mijn club’, zegt 

hij trots. ‘Ik ontmoet er leuke mensen, 

de accommodatie is geweldig en er 

hangt hier een fijne sfeer!’ Op 88-jarige 

leeftijd bezoekt Ab nog alle wedstrijden 

van het eerste, uit en thuis. ‘Ik hoop op 

handhaving, maar mijn grootste wens 

voor SDVB is dat het tot in lengte van 

jaren een vriendenclub blijft.’

Clubliefde
Honderden enthousiaste voetballers en vrijwilligers vormen samen één 

vereniging: SDV Barneveld. Clubliefde. Deze leden vertellen wat SDVB voor hen 
betekent.



‘Bij SDVB krijgen 
talenten een kans’
Marco Kramer over zijn nieuwe rol bij de club
  
Marco Kramer (33), assistent-trainer bij het 
eerste elftal, is bij SDVB een belangrijke schakel 
tussen jeugdvoetbal en de hoofdmacht. ‘Er 
lopen meerdere jongens rond met veel potentie.’
 

Je was jeugdtrainer bij FC Horst, VVOG, DVS’33 en SDVB. 

Sinds afgelopen zomer ben je assistent bij het eerste elftal. 

Hoe bevalt je nieuwe rol?

‘Ik heb het onwijs naar mijn zin. Voor mij was het allemaal 

nieuw, maar ik ben goed opgevangen door de staf en de 

spelersgroep. De resultaten zijn tot nu toe het enige 

minpuntje, maar ik veel vertrouwen in de tweede 

seizoenshelft.’

Wat is het grootste verschil tussen jeugd- en 

seniorenvoetbal?

‘Bij het eerste elftal is het voetbal meer resultaatgericht en 

komt er veel meer tactiek bij kijken. Wat dat betreft heb ik de 

laatste maanden veel geleerd van Bart Schreuder en Wilco 

van Dijk.’

Wat is jouw rol bij het eerste elftal?

‘Ik verzorg onderdelen van de trainingen en houd me vooral 

bezig met de jongere jongens in de groep. Qua 

voetbalontwikkeling, maar ook sociaal. Hoe is het thuis? Hoe 

gaat het op school? Ook belangrijk, want als je goed in je vel 

zit, presteer je over het algemeen beter.’

Daarnaast ben je verantwoordelijk voor jong SDVB.

‘Ja, leuk om te doen en het sluit mooi aan bij m’n taak bij het 

eerste. Ik heb een aardig beeld van welke talenten er aan 

zitten te komen. Het mooie van een club als SDVB is dat die 

ook echt de kans krijgen als ze er klaar voor zijn. Kijk maar 

naar Stijn van Wolfswinkel.’

SDVB speelt al met veel Barneveldse jongens. Wat kan er nog 

beter in de opleiding?

‘Het doel is dat er nóg meer teams op divisieniveau gaan 

spelen en dat er voor alle teams goede trainers zijn. De 

lagere teams moet je daarbij zeker niet uit het oog verliezen, 

ook daar moet de aansluiting goed zijn.’

Wat kan een speler zelf doen om de kans te vergroten om 

het eerste te halen?

‘Hard werken. Het minste wat je kunt doen, is zorgen dat je 

fysiek en conditioneel in orde bent. Als die basis goed is, 

komt je talent nóg sneller bovendrijven.’

Wat zijn je ambities als trainer?

‘Op de langere termijn wil ik zelf ook hoofdtrainer worden, 

bij SDVB of ergens anders. Maar op dit moment ben ik me 

nog volop aan het ontwikkelen als trainer en vooral ook aan 

het genieten van mijn rol als assistent. SDVB vind ik een 

fantastische club, waar ik me als ‘buitenstaander’ al snel thuis 

voelde.’

‘Het doel is dat er  
nóg meer teams op 
divisieniveau gaan spelen 
en dat er voor alle teams 
goede trainers zijn’ 



‘Het wordt wel moeilijk, 
maar moeilijk kan ook’, zegt 
hoofdtrainer Bart Schreuder 
over de tweede seizoenshelft 
van SDVB 1. ‘Tegenslag heeft 
wel wat. Je wordt echt getest. 
Ik hou er wel van.’

Bart Schreuder is een echte clubman. 

Dat hij al 33 jaar lid is van SDVB, is geen 

toeval. ‘Nee, mijn vader is al bijna zestig 

jaar lid. Het hele gezin komt bij SDVB. 

Mijn vrouw Sam gaat met de jongens 

naar de uitwedstrijden en ik ben bij de 

thuiswedstrijden. Ik ben op zaterdag al 

vroeg op het sportpark. Lev speelt nu bij 

Onder 12 en Jop bij Onder 10.’

Bart debuteerde op zijn negentiende in 

de hoofdmacht met een treffer tegen 

De Merino’s. ‘Na een jaar ging ik op 

amateurbasis naar jong-AGOVV. Ik heb 

nog wel op de bank gezeten, maar 

geen minuten gemaakt in het betaald 

voetbal. Na een jaar lukte het niet om 

een contract te bemachtigen en ben 

ik weer teruggegaan naar Barneveld. 

Daar speelde ik onder trainer/broer 

Dick. Ik werd aanvoerder en ben nu 

hoofdtrainer. In de toekomst zou ik 

graag nog iets willen doen op het 

bestuurlijke vlak, zoals de technische 

commissie.’

 

Trainer

Een blessure maakte vroegtijdig een 

einde aan Barts voetballoopbaan. ‘In 

de nacompetitiewedstrijd tegen DETO 

raakte ik geblesseerd. Na een lange 

revalidatieperiode kwam het niet goed. 

Bij een operatie bleek het foute boel te 

zijn.  De hechting tussen het kraakbeen 

en het bot in de knie was helemaal 

weg.  Na een tijdje begon het weer te 

kriebelen en ben ik trainer geworden.’

  

Promotie

Als trainer heeft Bart een cv waar je u 

tegen zegt. Drie keer promotie. Bij zijn 

debuut in 2013 bij Otterlo in het eerste 

jaar via nacompetitie naar de derde 

klasse. Twee jaar later bij Lunteren in zijn 

eerste jaar kampioen en naar de tweede 

klasse en bij SDVB in het eerste hele 

seizoen promotie naar de vierde divisie!

Herpakken

Je bent nog nooit gedegradeerd met 

een club en dat moeten we zo houden. 

‘Dat is wel de bedoeling ja. Ik heb altijd 

gezegd dat het moeilijker is om te 

promoveren, dan om erin te blijven. 

Dat mag ik deze jaargang wederom 

gaan bewijzen.  Kijk naar afgelopen 

seizoen. Sliedrecht thuis, daar had je 

een portie geluk nodig. Bij een heel 

seizoen handhaven, ben je minder 

afhankelijk van geluk of pech. Natuurlijk 

kun je mentale weerslag krijgen. Dat 

hebben we dit jaar ook gehad. Ik denk 

dat iedereen het er over eens is, dat Sil 

(Buikema, red.) de absolute uitblinker 

was.  Die raak je gelijk kwijt, dat doet wel 

wat met de groep. Maar de groep moet 

zich herpakken.’

 

Het verleden bewijst dat handhaven 

niet gemakkelijk is. ‘Ja, het wordt 

wel moeilijk. Maar moeilijk kan ook! 

Handhaving is zeker niet onhaalbaar.’ 

‘Ik ben nog nooit 
gedegradeerd en 
dat wil ik graag
zo houden’ 
Clubman Bart Schreuder gaat vol voor handhaving

Amersfoortsestraat 53
Telefoon 0342 - 49 1661

Altijd raak met
een automaat van

www.jaski-automaten.nl



Ook voor kleuters is zaterdag voortaan de 
mooiste dag van de week. Eind september 
lanceerde SDV Barneveld met succes voetbal 
voor mini-pupillen. De proef krijgt een vervolg.
  
Gooien met de bal, schieten, vangen, vallen, opstaan, 

rennen, huilen, lachen, even wennen en weer doorgaan. 

‘Het kan en mag allemaal tijdens het mini-pupillen voetbal 

bij SDVB’, vertelt Danny Fluit, één van de initiatiefnemers. ‘In 

tegenstelling tot bij een aantal andere verenigingen was er 

bij SDVB nog geen voetbal voor kleuters. Daar had ik het een 

keer over met Henk-Jan Hofland en Marcel van Ginkel en 

spontaan ontstond het idee om iets te organiseren. Ook Joël 

van Hamersveld, Frank van der Lubbe, Jurriën Scheele en 

Vincent Vonk haakten aan en kort daarna werd ons initiatief 

positief ontvangen door het jeugdbestuur.’

     

Historische dag

Zaterdag 24 september werd een historische dag. Dertig 

kleuters zetten hun eerste stapjes op het voetbalveld, 

aangemoedigd en geholpen door hun ouders die in de 

meeste gevallen al een band hadden met SDVB. ‘Vanaf dat 

moment zijn we iedere zaterdag drie kwartier lekker bezig 

geweest. Spelenderwijs en met veel plezier’, zegt Danny. ‘We 

beginnen altijd met een gezamenlijke warming-up en splitsen 

de groep dan in vieren. Lang niet alle oefeningen zijn gericht 

op voetbal. Het belangrijkste is om lekker bezig te zijn en de 

motorische vaardigheden te verbeteren. Sommigen zie je echt 

met de week vooruitgaan!’

   

Aanmelden

De reacties van de kids en hun ouders zijn zo positief dat het 

mini-pupillen voetbal een vaste plek krijgt bij de vereniging. ‘In 

februari gaan we weer starten’, zegt Danny. ‘Nieuw is dat we 

per deelnemer een bijdrage vragen van 7,50 euro per maand. 

Aanmelden kan via de website van SDVB en natuurlijk is het 

ook mogelijk om een keer mee te doen aan een proeftraining. 

Het zou leuk zijn als er meer meisjes bijkomen, want die zijn 

nog in de minderheid.’

Mini-pupillen 
voetbal blijkt 
schot in de roos

Van spelen naar voetbal

Kleuters die voetbal erg leuk vinden, kunnen zich 

aanmelden als lid en op 6- of 7-jarige leeftijd doorstromen 

naar de trainingsgroep. Deze spelers trainen doordeweeks 

en komen op zaterdag in actie in de SNO Champions 

League. Daarin nemen ze het in teams op tegen 

leeftijdsgenoten van SDV Barneveld.



Bij het eerste elftal van SDVB staat sinds 
2019 geen bedrijfsnaam, maar een goed doel 
prominent op het shirt: de Rozelaar. Mede 
mogelijk gemaakt door vier hoofdsponsors. 
Samen sterk door vriendschap.

Bij binnenkomst kun je er niet omheen. Een ingelijst SDVB-

shirt is prominent zichtbaar in de welkomsthal van de Rozelaar 

aan de Rozenstraat in Barneveld. ‘Het telefoontje van SDVB 

was drie jaar geleden een aangename verrassing’, zegt Philip 

Miedema, directeur-bestuurder van de organisatie die zorg en 

dagbesteding biedt aan 220 mensen met een verstandelijke 

beperking. 

Hoofdsponsorgroep

In plaats van één hoofdsponsor heeft SDVB een 

hoofdsponsorgroep, bestaande uit Heineken, Rabobank, 

restaurant BAS en Stoneridge-Orlaco. Maatschappelijk 

betrokken bedrijven die het een goed idee vonden om niet 

de bedrijfsnamen, maar een goed doel op het shirt te zetten. 

Dat de keuze op de Rozelaar is gevallen, is niet toevallig. ‘Het 

is een begrip in het dorp, echt Barnevelds’, benadrukt Jan van 

Beek, voorzitter van SDVB

 

Midden in de samenleving

De naam op het wedstrijdshirt is voor de Rozelaar van grote 

symbolische waarde, zegt Miedema. ‘Het hele land praat over 

plannen om mensen met een beperking een plek midden in 

de samenleving te geven. Hier gebeurt dat, onder meer bij de 

voetbalclub. In Barneveld horen mensen met een beperking er 

helemaal bij! Mede dankzij onze verbinding met SDVB.’

     

Binnen de samenwerking krijgt de Rozelaar de kans om zich 

te presenteren aan de duizenden Barnevelders die bij SDV 

Barneveld betrokken zijn als voetballer, vrijwilliger, supporter, 

sponsor of familielid van een voetballer. Van Beek: ‘Twee 

wedstrijddagen per jaar worden omgedoopt tot ‘Rozelaar-

zaterdag.’ Miedema: ‘Dan zitten we met een groep cliënten op 

de tribune en organiseren we een actie rond de wedstrijd. Zo 

hebben we bijvoorbeeld een keer een succesvolle veiling in de 

kantine gehouden.’

 

Samen sterk voor 
de Rozelaar
Hoofdsponsorgroep gunt plek op shirt aan goed doel

‘In Barneveld 
horen mensen 

met een beperking 
er helemaal bij’

Nieuw: De krant in je telefoon!
Dankzij de nieuwe app heb je het lokale 
nieuws en interviews met plaatsgenoten 
altijd binnen handbereik.

Scan de QR-code en download gratis of 
ga naar: www.Barneveldsekrant.nl/app

DOWNLOAD 
GRATIS!



Sportpark

Daarnaast maken cliënten van de Rozelaar, samen met 

de bewegingsagoog, iedere vrijdag gebruik van de velden 

van SDVB voor een sportieve activiteit. ‘Dat wordt erg 

gewaardeerd door onze deelnemers’, zegt Miedema. ‘Net als 

het beschikbaar stellen van het sportpark voor onze eigen 

‘Koningsspelen’. Dat was dankzij de vriendschapsband SDVB 

met één telefoontje geregeld.’

   

‘Je kunt wel stellen dat de samenwerking ons al veel heeft 

gebracht’, constateert hij. ‘Ook collega’s uit andere delen van 

het land vinden het een prachtig verhaal. De eerste vraag is 

altijd ‘hoe kunnen jullie dit betalen?’, maar ik leg ze natuurlijk 

graag uit hoe dat in Barneveld op een bijzondere manier 

geregeld is.’

   

Meer dan voetbal

Jan van Beek is trots op de maatschappelijke betrokkenheid 

van SDVB. ‘De V van Vriendschap komt bij ons duidelijk terug. 

Op het veld en in de kantine, maar ook daarbuiten. Hoe we 

het nu geregeld hebben met het hoofdsponsorschap is daar 

een prachtig voorbeeld van.’

 

by-boo.com

De perfecte aanvulling voor jouw interieur.

NIEUWE GENERATIE ASX
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Tel.nr. 0342 41 35 35
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Het meisjes- en vrouwenvoetbal is aan een 
opmars bezig binnen SDV Barneveld. Mede 
dankzij coördinator Yvonne Veldhuizen, die 
dit seizoen met een gerust hart het stokje 
kan overdragen. ‘Het is niet meer dan logisch 
dat we een volwaardig onderdeel zijn van de 
vereniging.’   

Hoe gaat het met het meisjes- en vrouwenvoetbal binnen 

SDV Barneveld?

Yvonne: ‘Heel goed! Het is mooi om te zien hoe hard de 

‘meidentak’ is gegroeid. Als coördinator kreeg ik 3 jaar geleden 

écht groen licht om te bouwen aan de teams. Inmiddels telt 

onze vereniging 153 voetballende meisjes, verspreid over acht 

meisjesteams en één damesteam. Daarnaast staat er nog een 

aantal jonge meisjes op de wachtlijst te popelen om ook te 

voetballen.’

 

Wat was als coördinator je grootste uitdaging? 

‘Het heeft behoorlijk wat tijd, werk en overtuigingskracht 

gevergd voordat we écht konden gaan bouwen aan meer 

kwaliteit. In de eerste jaren was het leuk dat meisjes konden 

voetballen, maar dat was het ook wel. Maar op een gegeven 

moment meldden zoveel nieuwe meisjes zich aan, dan 

niemand meer om ons heen kon. In mijn ogen niet meer dan 

logisch: meiden zijn echt van meerwaarde voor de vereniging. 

Al is het alleen al om de sfeer. Gelukkig ziet iedereen dat nu 

zo.’

Hoe hangt de groei samen met kwaliteit? 

‘Mede dankzij onze trainers en leiders zien we dat de 

meisjes elkaar een boost geven. Daardoor groeit hun plezier 

nog meer, wat weer leidt tot resultaat. Zo is onze MO15-1 

kampioen geworden in de hoofdklasse. En op dit moment 

komen onze MO10 en MO11 uit in een jongenscompetitie, 

waarin ze extra weerstand krijgen en sneller moeten handelen. 

Kijkend naar aantallen en niveau lopen we nog wel achter op 

andere, grote verenigingen in de omgeving. Maar we hebben 

er vertrouwen in dat we daar vanzelf komen.’

Wat zijn de doelstellingen voor Vrouwen 1?

‘Door doorgroei vanuit de jeugd staat daar inmiddels een 

jong en talentvol team waarmee we verder kunnen bouwen. 

Vrouwen 1 komt uit in de 3e klasse. Dit seizoen gaat het vooral 

om ervaring opdoen en een hecht team worden. Gezien de 

groep denk ik dat het goed is dat er dit seizoen met Gerald 

van Meerveld een nieuw gezicht voor de groep staat. Hij 

kwam ook nog eens van buiten de vereniging, waardoor alle 

meiden zich echt moesten bewijzen. Gerald brengt vooral 

ook heel veel enthousiasme mee en weet dat goed over te 

brengen.’ 

Waarom stop je na dit seizoen als coördinator?

‘Ik vind het ontzettend leuk om te doen en ben er ontzettend 

trots op om te zien hoeveel vrouwen en meisjes nu met 

plezier bij SDVB voetballen. Dat hebben we toch maar 

even met z’n allen bereikt! Maar ik merkte wel dat ik het 

steeds meer begon te missen om met één team lekker op 

het veld bezig te zijn. Ik blijf hoe dan ook actief voor het 

meisjesvoetbal binnen de club, maar in een andere rol.’

Groei in 
aantallen, plezier 
én kwaliteit 
‘Niemand kan meer om de meidentak heen’

Yvonne Veldhuizen



SDV Barneveld 1 speelt dit seizoen in de 4e divisie 
met een team dat voor een groot gedeelte uit 
binnen de club opgeleide spelers bestaat. Mede 
dankzij de jeugdopleiding die in de afgelopen 
jaren een kwaliteitsimpuls heeft gekregen. En 
waar de komende jaren nog veel te gebeuren 
staat. Berjan van Rootselaar, bestuurslid 
voetbalzaken, en Bernard Schermers, bestuurslid 
jeugdzaken, leggen uit. 
 

Berjan en Bernard zijn vanuit het bestuur verantwoordelijk 

voor de jeudgopleiding binnen SDV Barneveld. Berjan houdt 

zich als bestuurslid voetbalzaken bezig met alles rondom de 

selectieteams in de senioren en de opleiding daarnaartoe. 

Bernard Schermers is jeugdvoorzitter bij SDVB en 

verantwoordelijk voor de jeugdafdeling van de vereniging, 

zowel voor prestatiesport als de breedtesport.

Zijn jullie tevreden over de resultaten die jullie hebben 

bereikt?

Berjan: ‘We willen graag dat 75% van de spelers uit ons eerste 

elftal uit de eigen jeugdopleiding komt. Toen we deze 

doelstelling formuleerden, wisten we dat een goede 

jeugdopleiding een belangrijke voorwaarde was om dit te 

kunnen behalen. Het opleiden van de nieuwe generatie 

‘eerste elftalspelers’ begint namelijk in de jeugd. We hebben 

de doelstellingen die we vijf jaar geleden hebben opgesteld, 

behaald. Daar ben ik trots op. Maar ik ben ook erg trots op 

het feit dat we een échte vereniging zijn waarin het niet 

alleen om prestatiesport gaat. We willen dat iedereen op zijn 

of haar manier met plezier bij SDVB kan voetballen.’

Hoe belangrijk is kwaliteitsverbetering van de jeugdopleiding 

binnen dit verhaal?

Bernard: ‘We zien dat het niveau van de voetballers, zowel in 

prestatiesport als niet-prestatiesport, omhoog gaat. Mede 

doordat selectieteams sinds een aantal jaar drie keer in de 

week zijn gaan trainen. Verder hebben we als vereniging 

meer geïnvesteerd in goede trainers voor de groepen: voor 

selectieteams én voor niet-selectieteams. Het aantrekken 

van goede trainers werkt twee kanten op. Want wanneer wij 

beter presteren als club, zijn trainers ook meer 

geïnteresseerd om ons te komen versterken. En met 

specifieke en goede trainers, verbeteren we weer de kwaliteit 

van ons spel.’ 

Hoe verhouden prestatie en niet-prestatie zich tot elkaar? 

Bernard: ‘Ook als je in een niet-prestatieteam voetbalt, moet 

je goede training krijgen. We zijn een samenwerking 

aangegaan met de Voetbalschool. Zij leveren geschoolde 

trainers voor onze jongste leeftijdsgroepen en de 

bovenbouw, zodat ook deze spelers zich kunnen 

ontwikkelen tijdens hun trainingen.’

Berjan: ‘We zien dat de voetballers uit de prestatieteams en 

niet-prestatieteams elkaar versterken én beter maken. Wat 

ook meespeelt, is dat jonge voetballers op verschillende 

leeftijden een grote ontwikkeling kunnen doormaken. We 

willen ‘laatbloeiers’ niet uit het oog verliezen en hen ook de 

kans geven om zich in hun eigen tijd te ontwikkelen.’ 

Welke belangrijke investeringen zijn de afgelopen tijd gedaan 

om de jeugdopleiding te verbeteren?

Berjan: ‘We hebben als vereniging geïnvesteerd in een 

camerasysteem op het hoofdveld. Hiermee kunnen 

voetbalwedstrijden of trainingen opgenomen, teruggekeken 

en geanalyseerd worden.’ 

Bernard: ‘We investeren vooral ook echt in de individuele 

kwaliteiten van de spelers. Bijvoorbeeld door talentvolle 

spelers door te schuiven naar elftallen waarin spelers van 

hogere leeftijd spelen. Om daar onder hogere weerstand en 

intensiteit verder te groeien. Maar ook met het het 

spelervolgsysteem waar we dit jaar mee gaan starten. 

Hiermee kunnen we de ontwikkelingen van jeugdspelers heel 

precies kunnen volgen.’

Let’s talk 
about water
Kijk voor meer informatie op impex.nl

SENIOR ASSISTENT ACCOUNTANT 

EXTERN FINANCIAL CONTROLLER MKB

SENIOR ASSISTENT ACCOUNTANT CONTROLEPRAKTIJK

ASSISTENT ACCOUNTANT

IS JOUW TOEKOMST OOK ONZE TOEKOMST?

BEKIJK ALLE VACATURES OP WERKENBIJSCHUITEMAN.COM

Certified
NL

VACATURE
Verkoopondersteuner

Wij helpen onze klanten met het vinden 
van de juiste promotionele producten en 

textiel. Dat vraagt om flink wat 
voorwerk. En daar hebben we jou voor 

nodig!

Meer weten? Bekijk de vacature: 
www.procomm.eu/vacatures

De jeugdopleiding van SDVB: 
van goed naar beter

Berjan van Rootselaar Bernard Schermers



En hoe blijft de vereniging werken aan verbetering?

Berjan: ‘Door te blijven onderzoeken hoe we binnen SDVB 

nóg verder kunnen verbeteren. We werken momenteel met 

een projectgroep een een nieuw voetbalopleidingsplan. Als 

onderdeel voeren we gesprekken met specialisten van 

binnen, maar ook buiten onze eigen vereniging. Hoe moet 

onze jeugdopleiding eruitzien als we een stabiele 4e 

divisionist met zoveel mogelijk eigen spelers willen worden? 

En waar moeten de spelers aan voldoen die we afleveren 

voor het 1e? Dat zal weer leiden tot nieuwe initiatieven. 

Ondertussen zullen andere ingezette verbeteringen ook even 

tijd nodig hebben voordat ze hun vruchten afwerpen; dit 

verwachten we komende jaren te gaan zien.’

Bernard: ‘We kunnen trots zijn op het feit dat alle jeugdteams 

structureel twee of drie keer in de week kunnen trainen. Dit 

heeft effect! Maar het is gemakkelijker om ergens te komen 

dan om er te blijven; we moeten aandacht blijven houden 

voor verbetering. Daarnaast willen we de trainingen sterk 

blijven neerzetten, in samenwerking met de Voetbalschool. 

Hier hebben we echter ook de hulp van betrokken ouders bij 

nodig; onze vereniging draait ook op vrijwilligers. Zo hopen 

we uiteindelijk met alle selectie-elftallen op divisieniveau te 

gaan spelen, maar vooral dat elke (jeugd)voetballer met veel 

plezier binnen SDVB voetbalt.’

 

WERKENWONEN ZORG INDUSTRIE

  

   

‘We investeren vooral 
ook echt in de 

individuele kwaliteiten 
van de spelers’



Bovenste rij v.l.n.r.: Rob Knul, Ruano Taribuka, Thom Houweling, Roy Bronkhorst, Kevin Eskens, Maikel Jansen, Sil Buikema

Milan van Elten, Ricardo Mengerink

Voorste rij v.l.n.r.: Timo Schefczyk, Thimo Vink, Frits van Roekel, Kevin Greeven, Berend Doest, Wilco van Dijk, Bart Schreuder,

Evert Bralts, Shan Biwott, Cem ter Brug, Ryan van Ginkel, Ramon Houtveen

Middelste rij v.l.n.r.: Aad Zwaan, Zakaria ElBiyar, Rico Kuijt, Nico Pluimers, Ruben van de Streek, Thijs Uyterwaal, Seth Reemst,

Marco Kramer, Levi Smit, Edwin Aben, Hilco Kalshoven, Ralf Hoogendoorn

A-Selectie | 2022-2023



• Software Engineer
• Vehicle Test Engineer
• Human Resource Business Partner
• Orderpicker in de avond
• Expeditie Medewerker
• Image Quality Engineer

Word jij onze
nieuwe collega?
GEZOCHT:

Meer weten?

Stoneridge-Orlaco
Albert Plesmanstraat 42 
3772 MN Barneveld

T. +31 (0)342 404 555 
E. vacature@orlaco.com

Wat wij bieden:
• Werken aan innovatieve hightech producten die de wereld veiliger maken
• Een afwisselende baan binnen een groeiende internationale organisatie
• Uitstekende arbeidsvoorwaarden, zoals 27 vakantiedagen en 13 atv-dagen 
• Volop kansen om je te ontwikkelen
• Een goed bereikbare werklocatie in het midden van Nederland (A1 en A30)

SOLLICITEER DIRECT VIA ORLACO.NL/CAREER

‘Nabeschouwen met een biertje’ 

Bert Wiesenekker is clubscheidsrechter 

én zet zich in als stagecoördinator. ‘Ik 

geniet er ontzettend van om lekker een 

wedstrijd te fluiten. Én vooral ook om na 

afloop onder het genot van een biertje 

met beide teams na te beschouwen.’ De 

vrijwilliger verwacht nog jaren bij de club 

te blijven. ‘Mijn zoontje Sepp (1,5) is een 

van de jongste leden van de vereniging 

en de kans is groot dat hij later ook op 

voetbal gaat. Het lijkt me heel leuk om 

later leider te zijn van zijn team. Net als 

mijn broer Henk dat nu is van het team 

van mijn neefje Daan.’ 

‘De club draait op vrijwilligers’

Richard Lorist is coördinator 

voetbalzaken jeugd. ‘In alle facetten 

van de club kunnen we rekenen op een 

groep vrijwilligers. Het is fantastisch om 

samen met hen aan de toekomst van 

SDVB te bouwen. Zonder vrijwilligers, 

geen bestaan.’ Richard geniet van het 

werk dat hij voor SDVB doet. ‘Mijn zoon 

voetbalt bij SDVB en ik vond dat ik als 

ouder ook wat voor de club moest 

doen. En wat ik nu doe, voegt wat toe 

én is nog leuk ook.’

‘Het gaat om vriendschap’

‘Zaterdag wijkt alles voor het voetbal’, 

zegt Enrico Duits. Hij verbleef met 

zijn gezin drie jaar in Shanghai en 

voegde zich afgelopen seizoen weer 

bij ‘zijn’ team SDVB 7. ‘Ik landde op een 

donderdag en die zaterdag daarop 

voetbalde ik alweer mee.’ Voetbal gaat 

voor hem verder dan de bal. ‘Meerdere 

teamgenoten waren te gast toen Mylou 

en ik trouwden in Toscane. En op de 

zaterdagen gaan we nu weer voor elkaar 

door het vuur én is het vooral ook erg 

gezellig.’

‘Flink gegroeid, nog steeds gezellig’

‘Het bijzondere aan SDV Barneveld? De 

club is behoorlijk gegroeid, maar is nog 

nét zo gezellig als jaren terug.’ Pieter 

Jansen ontving voor jarenlange inzet 

als medisch coördinator recentelijk een 

zilveren verenigingsspeld. En weet dus 

wel het een en ander van de uitdagingen 

van een vrijwilligersorganisatie. ‘Het 

is mooi om te zien dat SDVB vooruit 

gaat en wil gaan. En dat met tal van 

vrijwilligers, een knappe prestatie!’

Clubliefde
Honderden enthousiaste voetballers en vrijwilligers vormen samen één 

vereniging: SDV Barneveld. Clubliefde. Deze leden vertellen wat SDVB voor hen 
betekent.



Bijna 25 jaar 
Business Club 
SDV Barneveld  
 
Natuurlijk! Sponsors heeft SDVB altijd gehad. Zeer trouwe en 

loyale sponsors zelfs. Op 22 juni 1998 werden ondernemers 

uit de gemeente Barneveld samengebracht in een club: 

Business Club SDV Barneveld. Deze actieve sponsorclub 

werd opgericht door vier SDVB’ers: Joop van Veelen, Dirk van 

Harten, Jaap van de Kolk en Ron Nouse. Wie had toen kunnen 

bedenken dat het zo’n succes zou worden? 

Actieve club leidt tot lokale deals

Nu, bijna 25 jaar later, is Business Club SDV Barneveld 

veel meer dan een groep sponsors. ‘De Business Club is 

uitgegroeid tot een van de grootste ondernemersnetwerken 

binnen de gemeentegrenzen en bestaat uit meer dan 110 

ondernemers.’ Aan het woord is Wim Coenen, vice-voorzitter 

van de Business Club. ‘Opvallend is dat er nauwelijks verloop 

is en dat er regelmatig bedrijven doorgroeien naar een 

groter sponsorpakket, voor meer zichtbaarheid en om de 

voetbalvereniging financieel te ondersteunen.’

 

De Business Club kent gemiddeld zes evenementen per 

seizoen. Het zijn gevarieerde bijeenkomsten. Zo zijn er 

bedrijfsbezoeken, waarbij sponsors de mogelijkheid krijgen 

om hun bedrijf te presenteren aan de groep, en zijn er veel 

bijeenkomsten met een gerenommeerde, inspirerende 

spreker. Zo spraken vanuit de sportwereld bijvoorbeeld 

scheidsrechter Bas Nijhuis, voetbalclubeigenaar Frans 

van Seumeren en sportcommentator Kees Jansma op 

businessclubavonden. Maar ook markante Nederlanders 

als hersenprofessor Erik Scherder en Arjan Erkel wisten de 

luisteraars te boeien en te inspireren met hun verhaal. 

Jaarlijks bezoeken de businessclubleden ook een wedstrijd 

van een betaaldvoetbalorganisatie. Denk aan AZ, FC 

Utrecht en dit jaar NEC. Bij thuiswedstrijden ontmoeten de 

businessclubleden elkaar in de rust en na de wedstrijd in de 

gezellige Business Lounge. Daar komen ook enkele spelers en 

de trainer om de wedstrijd na te bespreken. ‘Door elkaar op 

een ongedwongen manier te ontmoeten en te spreken zijn er 

al vele  lokale en regionale deals gesloten’, weet Wim. 

 

Sponsorpiramide voor stabiele inkomsten

Hoe ziet de sponsoring er bij SDVB uit? ‘De top in 

de sponsorpiramide is de hoofdsponsorgroep. Een 

aantal bedrijven kiest ervoor om zich, naast de eigen 

sponsoruitingen, maatschappelijk meer te profileren. Elders 

in deze krant leest u hoe Rabobank, Stoneridge-Orlaco, 

Heineken en BAS de zorggroep De Rozelaar op de shirts van 

het eerste elftal lieten drukken en deze stichting steunen. 

Barneveld zou Barneveld niet zijn als de sponsors geen Hanen 

werden genoemd. Je kunt kiezen uit vier smaken: Brons-, 

Zilver-, Goud-, of Diamanthaan. Het instapniveau om lid 

te worden van de Business Club is Bronshaan. Dit kan voor 

een fiscaal aftrekbaar bedrag van 950 euro. Van de Hanen 

zijn uitingen te vinden op het sportpark, op de website, 

via social media en in de Barneveldse Krant. De hartelijke 

voorzitter van de Business Club besluit met een uitnodiging: 

‘Kom eens kennismaken met onze actieve businessclub. Alle 

ondernemers zijn van harte welkom!’ Meer informatie is te 

vinden op sdvb.nl/sponsorpakketten.

 

Activiteiten Business Club SDV Barneveld

Ondernemer? En interesse in een bezoek aan Business 

Club SDV Barneveld? Bezoek gratis en vrijblijvend het 

eerstvolgende event op dinsdagavond 7 maart bij G. van 

Beek Betonindustrie. Stuur een e-mail naar 

businessclub@sdvb.nl.

Meer dan een miljard eieren gaan er 
wereldwijd per dag over onze sorteer- en 
verpakkingsmachines. Als maakbedrijf zijn 
we uniek, omdat wij de hele productieketen, 
van spuitgieten, plaatbewerking en 
assemblage tot softwaretoepassingen, in huis 
hebben. Leren en werken combineren bij 
een wereldmarkt leider in de machine-
bouw? Wij hebben diverse 
mogelijkheden voor stages, 
BBL’ers en starters.

Kijk eens op 
werkenbijmoba.nl

WERKEN 
BIJ MOBA

melvinaudiofotoendesign.nl| 3772 al | barneveld
Melvinaudio foto & design



Shan Biwott verbaast 
zichzelf

Voorthuizenaar geniet 
in Barneveld

‘Eén gesprek was genoeg om naar SDVB te 

komen’, zegt Voorthuizenaar Shan Biwott. Hij 

kwam dit seizoen over van VVOP en maakt meer 

minuten dan hij had verwacht.

In mei vorig jaar was bekend dat verschillende clubs 

interesse hadden in de middenvelder, die toen nog 

achttien moest worden, maar SDVB zat daar niet bij. 

Vitesse had bij VVOP geïnformeerd en ook DVS’33, 

IJsselmeervogels en VVOG hadden belangstelling. 

Begin juni bleek SDVB Shan te hebben ingelijfd. 

‘DVS’33 en IJsselmeervogels vielen al snel af en toen 

SDVB kwam, was VVOG de enige andere optie. SDVB 

leek mij de beste keuze voor mijn ontwikkeling, 

omdat ik dacht hier meer aan spelen toe te komen. 

Dat het dichtbij is, is natuurlijk ook lekker.’

Van Voorthuizen naar Barneveld

Bij VVOP werd goed gereageerd op zijn overstap. 

‘Het verbaasde mij een beetje, maar al mijn 

teamgenoten waren positief. Dat ik het goed heb 

uitgelegd, zal daarbij geholpen hebben.’ Een uitleg 

die niet uit de lucht is gegrepen, bleek in de eerste 

seizoenshelft. Tot zijn eigen verbazing stond hij 

bij de start van de competitie, tegen Huizen, al in 

de basis. ‘Op de eerste training merkte ik dat het 

niveauverschil met de derde klasse groot was. Ook 

lag het tempo veel hoger. Daar moest ik erg aan 

wennen, eigenlijk nog steeds, maar opeens stond 

ik in de basis. Ik ben erg blij dat de trainer, Bart 

Schreuder, mij die kansen heeft geboden.’

Man van de wedstrijd

De intensieve trainingen en wedstrijden braken de 

middenvelder even op, hij had een overbelaste kuit, 

maar de Voorthuizenaar kwam sterk terug. Tegen 

DHSC werd Shan verkozen tot man van wedstrijd. 

‘Dat was mooi, al werd het wel overschaduwd 

doordat we verloren. Voor mij persoonlijk was het 

wel een teken dat het de goede kant op gaat, maar 

het moet altijd beter. Daar ga ik voor.’

Bijvoorbeeld in de duels. ‘Conditie en loopvermogen 

zijn nooit een probleem geweest, maar ik word snel 

aan de kant gezet. Ik werk er hard aan om meer 

spieren te kweken.’

Shan volgt de opleiding sport en bewegen in 

Amersfoort. ‘Ik vond altijd alle sporten leuk en 

op de middelbare school was de keuze voor een 

vervolgopleiding dus snel gemaakt. Het is ook leuk 

om kinderen iets te leren. Ik zit nu in het tweede jaar 

van niveau vier en bereid mij voor op mijn examens.’ 

Ontwikkelen

Van zijn vrij plotselinge overstap naar SDVB heeft hij 

zeker geen spijt. ‘Wij hebben een leuk, goed team 

en de staf is professioneel en behulpzaam. Na de 

winterstop richten wij ons op handhaving en als we 

hard werken moet dat lukken. Onlangs heb ik een 

prettig gesprek gehad met de technische commissie. 

Zij wil graag met mij door en ik graag met SDVB, dus 

ook volgend seizoen speel ik hier. Ik hoop mij in de 

komende periode verder te ontwikkelen.’

 ‘Ik ben erg blij dat de trainer, 
Bart Schreuder, mij die kansen 

heeft geboden’ 

code-blauw.nl

Creatieve
marketing
voor doelgericht resultaat

Samen aan de slag?

Harselaarseweg 86, 3771 MB  Barneveld, tel. 0342 - 41 65 41, fax 0342 - 49 22 56
info@vandeuveren-transport.nl   www.vandeuveren-transport.nl

MIDDEN IN HET 
LOGISTIEKE 

HART

TRANSPORT
Van Deuveren distribueerd dagelijks goederen door heel 
Europa, van een minimum zending tot complete ladingen. 
Met een modern en veelzijdig wagenpark, voorzien van 
laad-, loskleppen, kooiapen of kranen.

HOUTVEZELHANDEL
Een aparte afdeling binnen Van Deuveren houdt zich bezig 
met de in- en verkoop van: 

• houtchips
• boomschors
• zaagsel
• houtvezel.



In de voetbalkantine van SDV 
Barneveld is zijn meezinger al 
tijden een grote hit. Hoog tijd 
voor een kennismaking met 
volkszanger Fred van Gerven, 
die stem van het nieuwe 
clublied. 

Hoe komt een zanger uit Schiedam 

in het kippendorp terecht? Voor het 

antwoord op die vraag moeten we terug 

naar coronatijd toen iedereen massaal 

ging wandelen en volop tijd had om 

na te denken. Zo ook Marco Kints en 

Barend Kolkman, die tot de conclusie 

kwamen dat SDVB nog wel een nieuw 

clublied kon gebruiken, naast ‘Wat is het 

mooiste gezicht op het voetbalveld’ uit 

1977.

Via hun netwerk kwamen ze in contact 

met platenlabel Roodhitblauw en de 

62-jarige volkszanger Fred van Gerven.

 

Grote eer

‘Ik vond het een grote eer om gevraagd 

te worden voor iets blijvends als een 

clublied’, zegt de zanger, die het 

vroeger als voetballer tot het tweede 

elftal van Sparta Rotterdam schopte. 

‘Echt leuk om te doen! Er was al een 

goede melodielijn, de tekst hebben de 

Barnevelders geschreven.’

Bekende artiesten

De Schiedammer draait al jaren mee in 

de muziekwereld. Hij was bij het Mega 

Piraten Festijn geluidsman voor grote 

artiesten als Henk Wijngaard, Jan Smit 

en Jan Keizer en belandde uiteindelijk 

zelf ook op het podium. Inmiddels 

treedt hij alweer vele jaren wekelijks op, 

staan er meerdere krakers op zijn naam 

en werkte hij onder anderen samen met 

John de Bever en Kees Stevens die een 

populair tv-programma hebben. 

 Sterk door vriendschap

‘Ik vind het super leuk om andere 

mensen te vermaken’, zegt Fred. Ook 

voor SDVB wilde hij zijn zoetgevooisde 

stem graag inzetten. ‘Ik heb wel de 

voorwaarde gesteld dat de club snel 

moest promoveren’, lacht hij. ‘En 

wat denk je? Meteen naar de Vierde 

Divisie. Ook vond ik het belangrijk dat 

de mannen van de club een deuntje 

meezongen in de studio. Wilden ze 

eerst niet, maar het is Samen Sterk Door 

Vriendschap toch?’

  

Volle kantine

In de aanloop naar de 

beslissingswedstrijd voor promotie 

kwam Fred vorig jaar juni naar Barneveld 

om buiten zijn lied live te zingen. ‘Dat 

was erg leuk om te doen, maar ik kom 

graag nog een keer terug om op te 

treden voor een volle kantine. Want 

ook al woon ik in Schiedam, SDVB is 

natuurlijk wel een beetje mijn club 

geworden.’

De nieuwste 
kraker van SDV 
Barneveld 
Volkszanger Fred van Gerven schittert in clublied

De kraker S
DV Barneveld va

n 

Fred van G
erven belui

steren? Je 

vindt het nu
mmer op Spotify. 

www.ARGOSBARNEVELD.nl



KNVB-scheidsrechter Jelle Besselsen (28) fluit 
wekelijks wedstrijden op divisieniveau én is lid 
van de scheidsrechterscommissie van SDVB. 
Vanuit die rol bouwde hij van dichtbij mee aan 
een professionele scheidsrechtersorganisatie 
bij de club waar het voor hem ooit begon: 
SDVB. Met resultaat: ‘We zien steeds meer jonge 
scheidsrechters de stap maken naar een groot 
veld.’   

Jelle floot op 16-jarige leeftijd zijn eerste wedstrijd als 

clubscheidsrechter bij SDVB. Nadat hij voor de KNVB 

ging fluiten werd hij ‘gescout’ en kwam hij terecht in het 

ontwikkeltraject voor talentvolle scheidsrechters. Hij klom 

op tot het op één-na-hoogste jeugdniveau, floot daar de top 

van het amateurvoetbal en ook geregeld jeugdwedstrijden 

van betaald voetbalorganisaties als Vitesse. In 2012 maakte hij 

de overstap naar het seniorenvoetbal. Inmiddels fluit hij zijn 

wedstrijden voornamelijk in de 3e divisie op zaterdag. 

Met veel plezier, benadrukt hij. ‘Als je van voetbal houdt, kun 

je niet anders dan scheidsrechter worden. Je ziet ontzettend 

veel wedstrijden. En middenin het spel heb je altijd het beste 

zicht op de wedstrijd’, vervolgt de Barnevelder met een 

knipoog. 

De uitdaging

‘Het is vooral een prachtige uitdaging om elke wedstrijd weer 

in goede banen te lijden. Of het nu gaat om een bekerfinale, 

een promotiewedstrijd of oefenwedstrijd.’ Hij vervolgt: 

‘Als scheidsrechter moet je op elk moment snel kunnen 

beslissen’, vervolgt hij. ‘Tijdens een wedstrijd ben ik volledig 

geconcentreerd op elke spelsituatie. En in mijn hoofd al bezig 

met een volgende situatie die kan ontstaan. Tegelijkertijd zijn 

er reacties en emoties van 22 spelers op het veld, de bank 

van beide partijen, grensrechters en natuurlijk toeschouwers. 

Als scheidsrechter ben je voortdurend bezig met aanvoelen, 

inschatten, positie kiezen, bewegen, beslissen en overtuigen.’ 

Hij noemt het scheidsrechtersvak dan ook een waardevolle 

leerschool: ‘Door te fluiten, leer je hoe je beslissingen 

overtuigend overbrengt en mensen meekrijgt. Voor mijn 

persoonlijke ontwikkeling was dit op jonge leeftijd een 

waardevolle ervaring.’ 

  

Leerschool

Zijn kennis en ervaring zet de scheidsrechter ook in als lid 

van de 8-koppige scheidsrechterscommissie van SDVB. Hij 

werkte mee aan een nieuw scheidsrechtersbeleidsplan, geeft 

presentaties aan clubscheidsrechters en begeleidt onder 

meer jonge scheidsrechters die de stap hebben gemaakt naar 

fluiten op een groot veld. ‘Als vereniging wil je natuurlijk dat 

jeugdspelers het niet als een verplichting zien om te fluiten, 

maar dat ze het ook echt leuk gaan vinden. En dat ze voor de 

vereniging blijven fluiten. Dat begint bij goede begeleiding en 

het creëren van een veilige omgeving.’

Scheidsrechter 
Jelle Besselsen
‘Er zijn steeds meer jongeren 
die willen fluiten’

Bel (035) 603 56 50    |    mail naar: info@jansenvandegrift.com    |    www.jansenvandegrift.com

Wij regelen uw klimaat!Wij regelen uw klimaat!

Jansen van de Grift Klimaattechniek is het vertrouwde adres om 
uw woning of bedrijf van duurzame warmte of koeling te voorzien.

We werken uitsluitend met A-merken. Wij gaan niet weg voordat de installatie optimaal werkt. 

Kwaliteit staat bij ons voorop. Wij geven advies en installeren, onderhouden en 

repareren uw installatie. Voor zowel particulieren als bedrijven.
Ook voor 

uw hybride

warmtepomp

Wij wensen

SDVB
heel veel succes!

Check onze vacatures op vevr.nl



Cultuuromslag

Binnen SDVB worden jeugdspelers uit de O17 en O19 ingezet 

als spelbegeleider bij de jongste jeugd. Maar niet voordat 

Jelle ze op weg heeft geholpen met een presentatie over 

de spelregels en tips. De jonge scheidsrechters kunnen 

daarnaast elke zaterdag rekenen op kundige begeleiding van 

(gediplomeerde) scheidsrechtersbegeleiders. ‘Zij kijken mee 

en geven hen feedback en tips. En wanneer nodig spreken ze 

leiders en ouders aan op hun gedrag langs de lijn. Toen we 

daar twee jaar geleden mee begonnen, was dit nog wel eens 

nodig. Maar je ziet inmiddels dat er echt een cultuuromslag 

heeft plaatsgevonden.’

Op de kaart

Dit zijn slechts enkele voorbeelden van initiatieven die in 

de afgelopen jaren zijn ingezet. Maar wat volgens Jelle 

vooral belangrijk is: ‘Dankzij de scheidsrechterscommissie 

en andere vrijwilligers is de scheidsrechter binnen de 

vereniging meer op de kaart gezet. Het kostte twee jaar om 

de boel in beweging te krijgen en nu ontstaat meer en meer 

doorstroming.  Natuurlijk hoor ik ook de landelijke verhalen 

van scheidsrechterstekorten, maar binnen SDVB bewijzen we 

in ieder geval dat mensen zeker nog bereid zijn om te fluiten. 

Zolang er maar voldoende enthousiasme en aandacht voor is.’

Bertus Bakkenes (links) 

KNVB|ARAG Fairplay 
certificaat

Waar het aantal jeugdscheidsrechters binnen SDVB 

enkele jaren fors terugliep, is inmiddels het tij 

gekeerd. Sinds 2021 is SDV Barneveld houder van het 

KNVB|ARAG Fairplay certificaat. Hét bewijs van een 

professioneel scheidsrechtersbeleid, met aandacht voor 

begeleiding en opleiding. 

Coördinator arbitrage jeugd Bertus Bakkenes is als 

‘aanvoerder’ trots op het werk dat zijn commissie heeft 

verzet. En vooral op het resultaat: ‘We zien meer en 

meer jonge scheidsrechters de overstap maken naar 

een groot veld. Vorig jaar hebben twee spelers uit de 

JO19 een scheidsrechterscursus gevolgd en dit jaar 

hebben nog eens twee jongens zich gemeld. En niet 

alleen jongens: inmiddels heeft ook een meisje zich 

gemeld voor een cursus verenigingsscheidsrechter. 

We juichen het van harte toe als meer jeugdige 

scheidsrechters hun voorbeeld volgen.’

SDVB 
Scheidsrechterscommissie

Bertus Bakkenes - coördinator arbitrage en 

lid jeugdcommissie

Nico Lokhorst - coördinator    

scheidsrechtersbegeleiderscommissie

Jelle Besselsen - technische zaken en   

spelregelkennis

Wim Heij - secretaris

Jaap Top - algemeen lid

Bertus Evers - algemeen lid

Koos van Geresteijn - algemeen lid

Vacant - planner scheidsrechters

‘Er heeft een cultuuromslag
plaatsgevonden’



‘SDV Barneveld staat niet 
voor niets voor Sterk Door 
Vriendschap Barneveld. De 
voetbalvereniging wil een 
vereniging zijn waar elk 
jeugdlid met veel plezier 
voetbalt en waar ook 
ouders met plezier komen. 
Binnen SDVB spelen de 
Kidsclub en de Club van 
100 een doorslaggevende 
rol. ‘Activiteiten dragen 
bij aan vriendschappen en 
verenigingsgevoel.’       

Van het traditionele Nieuwjaarstoernooi 

in de zaal, bingo tot FIFA toernooi 

en van voetbaldisco tot kidskamp. 

Ook in seizoen 2022-2023 puilt de 

activiteitenagenda van de Kidsclub 

weer uit. ‘De kids hebben lol, daar doen 

we het allemaal voor’, zegt Henrie van 

Garder. ‘Het is elke keer weer fantastisch 

om ze met een grote lach op het 

gezicht te zien genieten. En we merken 

ook dat ouders het echt waarderen 

dat we het hele jaar door activiteiten 

organiseren.’ 

Henrie is binnen de jeugdcommissie 

het aanspreekpunt van de Kidsclub, 

de commissie die binnen SDVB 

evenementen bedenkt, organiseert 

én begeleidt voor jongens- en 

meisjesteams. Hij vertelt: ‘Onze focus 

ligt op de teams tot en met 13 jaar, 

omdat we merken dat de opkomst daar 

het grootste is. Maar we organiseren 

ook activiteiten waar álle jeugd welkom 

is. Bijvoorbeeld het Nieuwjaarstoernooi: 

een zaalvoetbaltoernooi dat elk seizoen 

plaatsvindt in de Veluwehal. En de bingo 

waarbij mooie prijzen te verdienen zijn, 

is onder alle jeugdteams zó populair dat 

we deze inmiddels online houden. De 

opkomst was te groot voor de kantine.’ 

Hele organisatie

Alle activiteiten organiseren zich 

vanzelfsprekend niet vanzelf. ‘Het vergt 

soms wat kunst en vliegwerk’, lacht 

Henrie. Gelukkig bestaat de Kidsclub 

uit enthousiaste vrijwilligers die zich vol 

enthousiasme inzetten voor de jeugd. 

‘In het verleden bestond de Kidsclub uit 

een vaste groep, die 10 activiteiten per 

jaar regelden. Echt heel veel werk. En 

sommige leden wilden het wat rustiger 

aan gaan doen. Nu werken we met een 

groep van 4 vaste aanspreekpunten voor 

de Kidsclub en 12 vrijwilligers die helpen 

bij een activiteit naar keuze. Die nieuwe 

aanpak was even wennen, maar sluit 

beter aan bij de drukke agenda’s van 

deze tijd. Zonder dat het ten koste gaat 

van het aanbod; er worden nog steeds 

hele leuke activiteiten georganiseerd.’ 

‘SDVB is vooral
ook ontzettend 
leuk’ 
De kidsclub + Club van 100

‘Sterk door vriendschap’ 

‘SDVB zit in mijn hart en dat krijg je 

er nooit meer uit’, zegt erelid Marius 

Kolkman. Kort na de oprichting werd 

hij lid, het begin van tientallen prachtige 

jaren Sterk Door Vriendschap. De 

Barnevelder is al jaren vrijwilliger en 

staat bij iedere thuiswedstrijd van het 

eerste team langs de lijn. ‘De tweede 

seizoenshelft wordt zwaar, maar ik heb er 

vertrouwen in dat ze het uiteindelijk gaan 

redden.’ 

‘SVDB bloeit’ 

Willem Massier maakte kort voor de 

eeuwwisseling razendsnel carrière 

als SDVB-vrijwilliger. Hij kwam er als 

supporter van Koen (de zoon van zijn 

vrouw), maar was een paar jaar later al 

voorzitter. Tegenwoordig staat Willem 

bij SDVB langs de lijn bij de hoofdmacht 

en bij zijn kleinzoon. ‘Prachtig om te 

zien hoe de vereniging bloeit’, zegt hij. 

Zijn wens voor 2023 is dat nóg meer 

ouders zich aanmelden als vrijwilliger. ‘De 

vereniging heeft hen hard nodig.’

‘Lief en leed gedeeld’

Via vrienden kwam Frans Duppen in 1978 

als vrijwilliger bij SDVB terecht. Hij ging 

er nooit meer weg en behoort al jaren 

tot het ‘meubilair’ van de vereniging. ‘Ik 

heb hier alles meegemaakt dat bij een 

voetbalclub hoort: jubileumfeesten, 

kampioenschappen en degradaties. En ik 

heb hier lief en leed gedeeld. De sociale 

contacten waren en zijn fantastisch en 

ik hoop hier dan ook nog lang een leuke 

tijd te hebben.’

‘Het kleedkamergevoel’ 

‘Dit vrijwilligerswerk houdt me jong’, zegt 

Evert Bralts, al jaren teamleider van het 

eerste elftal van SDVB. ‘Ik geniet van het 

kleedkamergevoel, samen winnen en 

verliezen. Natuurlijk heb ik ook wel eens 

een rotzaterdag, maar meestal is het erg 

gezellig. En ik vind het ook leuk om bij 

andere clubs over de vloer te komen. 

Na afloop maak ik graag een praatje met 

de scheidsrechter en ontmoet ik andere 

leuke mensen.’

Clubliefde
Honderden enthousiaste voetballers en vrijwilligers vormen samen één 

vereniging: SDV Barneveld. Clubliefde. Deze leden vertellen wat SDVB voor hen 
betekent.



Stuur een e-mail naar businessclub@sdvb.nl

Maak kennis met

Ruim 120 ondernemers Ontmoeten en netwerken

Jaarlijks 6 inspirerende events

Een blessure?
We helpen je er met 
onze fysio weer bovenop.

Sportfysio 
voor jong 
en oud

0342 414 515

www.medifit.nl

Sponsoren

Een andere uitdaging is het budget, 

zeker in tijden van stijgende kosten. 

Al merkt Henrie wel dat de Kidsclub 

door alle positiviteit een gunfactor 

heeft. ‘Voor de bingo krijgen we zelfs 

spontaan prijzen aangeboden en 

willen veel bedrijven ook desgevraagd 

een bijdrage leveren.’ Gelukkig kan 

de Kidsclub bovendien rekenen op 

financiële steun van de Rabobank en de 

Club van 100. ‘De Rabobank is lid van 

de hoofdsponsorgroep van SDVB en is 

vanuit die rol sponsor van de Kidsclub. 

De Club van 100 steunt vanuit SDVB zelf 

jeugdactiviteiten. Dankzij hun bijdragen 

is het grotendeels mogelijk wat we 

doen. Daar kunnen we als vereniging 

heel blij mee zijn.’

Vriendschap

De Kidsclub zorgt echter voor meer dan 

alleen een leuk tijdverdrijf, benadrukt 

Henrie. Zo organiseerde de Kidsclub 

afgelopen november de actie ‘Ik wil 

je zien’: een  bewustwordingsactie 

rondom fietsverlichting samen met 

meerdere sponsoren, de gemeente 

Barneveld en de lokale politie. ‘Maar 

eigenlijk geldt voor alle activiteiten 

die we organiseren vooral ook dat ze 

bijdragen aan het verenigingsgevoel en 

aan vriendschap. Juist doordat kinderen 

ook plezier maken met kinderen buiten 

hun eigen team. Soms met vrienden 

die ze al kennen, maar soms ook met 

kinderen die ze nog niet kennen. Dat 

verenigingsgevoel, dat is toch wat onze 

vereniging zo mooi maakt.’

Club van 100 
maakt 
mogelijk  
Een van de ‘mogelijkmakers’ van de Kidsclub is de Club 

van 100. Formeel onderdeel van SDVB, maar met zo’n 

80 eigen leden die jaarlijks een bijdrage van 50 euro 

betalen om de jeugdafdeling van hun vereniging te 

steunen. ‘Vroeger ging het om 100 gulden, vandaar de 

naam’, weet Ed Stolten. 

Het voormalige bestuurslid van SDVB is inmiddels lid van 

het bestuur van de Club van 100. Om zeker te weten dat 

het geld van de Club van 100 goed wordt besteed, gelden 

enkele harde criteria. ‘Zo moeten activiteiten gericht 

zijn op alle jeugdleden binnen de vereniging en zoveel 

mogelijk op en rond ons eigen sportpark plaatsvinden. 

Tenzij het om een leeftijds- of verenigingsbrede activiteit 

gaat op een andere plek. Zo hebben we in het verleden 

ook bijgedragen aan een kidskamp in Leusden.’ 

Meer dan de Kidsclub

Hoewel een groot deel van de financiële steun naar de 

activiteiten van de Kidsclub gaat, blijft de steun van de Club 

van 100 daar niet bij. Wanneer er geen of onvoldoende 

budget vanuit de club beschikbaar is, springt de Club ook 

op breder vlak bij. ‘Dan gaat het bijvoorbeeld om steun om 

faciliteiten voor jeugdelftallen te verbeteren. Of om budget 

om de jeugdopleiding in de breedte in stand te houden of 

te verbeteren. Zo betaalt de Club van 100 traditioneel mee 

aan trainerskleding voor trainers van breedtesportteams. 

Het enige dat we daarvoor terug verlangen is dat ons logo 

op de kleding zichtbaar is.’ 

Bouwen aan bekendheid

Traditioneel organiseert de Club ook zelf twee activiteiten 

per jaar: een oliebollenverkoop aan het einde van het jaar 

om geld op te halen voor de familiedag aan het einde 

van het seizoen. Waar de Club van 100 in het verleden 

een écht begrip was binnen de vereniging, merkt Ed 

dat het nodig is om het belang te blijven aantonen. ‘De 

opbrengst van de oliebollenactie daalt al jaren op rij. Daar 

ligt een belangrijke rol voor leiders die hun teams kunnen 

enthousiasmeren, maar we zien dat dat minder gebeurt. 

Mensen zijn nu eenmaal drukker. Maar iedereen vindt 

het wel erg leuk dat de familiedag aan het einde van het 

seizoen - met wedstrijden tussen kinderen en ouders en 

tal van activiteiten - wordt georganiseerd.’

Ed benadrukt dat de Club van 100 een gezonde club is. 

Maar natuurlijk geldt: ‘Hoe meer geld er binnenkomt, hoe 

meer we voor de jeugd kunnen betekenen. Het zou dan 

ook leuk zijn als meer mensen van binnen en buiten de 

vereniging lid willen worden of zich op andere wijze voor 

ons willen inzetten.’

SDVB.NL



Zonder trainers en leiders geen jeugdvoetbal. 
We namen een kijkje achter de schermen bij 
JO 13-3 en maakten kennis met leider Cindy en 
trainer Jelke. 

Zelf hield Cindy van de Krol vroeger van paardrijden, maar 

via zoon Quinn kwam ze op het voetbalveld terecht. Nu is ze 

misschien wel de fanatiekste leider van SDV Barneveld. 

  

‘Ja, ik ben altijd wel hoorbaar aanwezig langs het veld’, lacht 

Cindy. Sinds dit seizoen is ze samen met haar vriend Denny 

de Haas leider van JO 13-3. ‘Een leuke, gezellige groep, 

die bestaat uit spelers van verschillende achtergronden en 

niveaus’, legt ze uit. ‘Of ze goed naar me luisteren? Nou, ze 

beginnen lekker te puberen, maar nemen onze aanwijzingen 

zeker wel aan.’

De uitdaging

De taakverdeling is helder. Denny houdt zich bezig met de 

opstelling en tactiek, terwijl Cindy meer van de mentale 

ondersteuning en de organisatie rond de trainingen en 

wedstrijden is. Ze regelt bijvoorbeeld oefenwedstrijden en 

stelt het rijschema samen. De Barneveldse is enthousiast 

over de samenwerking met de ouders van ‘haar’ spelers. ‘De 

communicatie via de groepsapp verloopt soepel. Natuurlijk is 

de één meer betrokken dan de ander, maar rijden is nooit een 

probleem en bij iedere thuiswedstrijd staan er ouders langs de 

lijn om de jongens aan te moedigen.’

Buitenspel

Hoewel de resultaten ondanks de steun van de ouders in de 

eerste seizoenshelft niet altijd top waren, is Cindy blij met 

de ontwikkeling van het team. ‘De overgang naar het grote 

veld was voor de meesten flink wennen. Wat hebben ze vaak 

buitenspel gestaan! Maar je ziet nu echt dat ze beter weten 

waar ze moeten lopen. Ook de conditie en het samenspel 

zijn verbeterd. Dat belooft wat voor de tweede helft van het 

seizoen.’ 

   

Geen voetbalkenner 

Cindy kan het iedere ouder aanraden om eens een jaartje 

leider te zijn. ‘Het is leuk en leerzaam en je kunt echt wat 

betekenen voor een team.’ Ze merkt wel eens dat sommige 

ouders ten onrechte denken dat het heel ingewikkeld 

en veel gedoe is om leider te zijn. ‘Trek gewoon eens de 

stoute voetbalschoenen aan’, is haar advies. ‘Als je het niet 

probeert, weet je ook niet hoe het is. Je hoeft echt geen 

groot voetbalkenner te zijn om een goede leider te zijn. De 

spelregels leer je vanzelf en als je de krachten bundelt met 

een andere ouder is het nóg leuker en gezelliger!’

‘Trek de stoute 
voetbalschoenen 
aan en word ook 
leider of trainer’

‘De jongens beginnen 
lekker te puberen, maar 
nemen onze aanwijzingen 
zeker wel aan’

Jo13-3 op een koude trainingsavond. Staand links 

Cindy van de Krol en in het midden op de voorgrond 

trainer Jelke Baks.

Nu ook in 
Barneveld

Harderwijk • Gelreweg 6 • 3843 AN • 0341 414 979
Barneveld • Anthonie Fokkerstraat 61b • 3772 MP • 0342 760 500
e-mail info@vandenbrinks.nl • internet vandenbrinks.nl



Van de kazerne naar het voetbalveld. Jelke Baks 
(20), werkzaam bij Defensie, rijdt twee keer per 
week van Havelte naar Barneveld om JO 13-3 te 
trainen.

‘Het is best een stukkie rijden, maar vijf kwartier is te doen’, 

zegt Jelke. ‘En ik sta nu eenmaal graag op het trainingsveld 

met 13-3. Dat is een leuke, gemotiveerde en leergierige groep! 

Het geeft me veel voldoening en motivatie om te zien dat ze 

met plezier voetballen en steeds beter worden.’

 

Discipline

De Barnevelder is in het leger actief als chauffeur 

gewondenverzorger. De militaire discipline die hij meekreeg in 

zijn opleiding bij Defensie neemt hij mee naar het voetbalveld. 

‘Ik verwacht van de jongens dat ze op tijd zijn en zich 

afmelden als ze door omstandigheden een keer niet kunnen 

trainen. Ook vind ik het belangrijk om het complete lijf te 

trainen, dus we doen ook geregeld pushups.’

 

Ondanks zijn jonge leeftijd heeft Jelke al vier jaar ervaring als 

trainer. ‘Toen ik zelf nog voetbalde hoorde ik dat een broertje 

van een teamgenoot geen trainer had. Toen zijn we samen de 

training gaan verzorgen. Dat beviel zo goed, dat ik trainer ben 

gebleven. Altijd bij de niet-selectieteams. Ik vind het leuk om 

deze jongens te helpen en beter te maken.’ 

 

Uniform

De spelers van 13-3 keken aan het begin van het seizoen 

vreemd op, toen Jelke in militair uniform op het voetbalveld 

arriveerde. ‘Dat vonden ze wel interessant’, lacht hij. ‘Maar 

inmiddels zijn ze het gewend hoor.’ 

  

Zijn verwachtingen voor de tweede seizoenshelft zijn 

hooggespannen. ‘Kampioen worden is natuurlijk het ultieme 

doel’, lacht hij. ‘Maar als we de lijn van de eerste seizoenshelft 

doortrekken en net zoveel plezier hebben, ben ik ook al heel 

tevreden.’ 

‘Militaire discipline en veel
lol op het trainingsveld’

Leider Denny de Haas geeft aanwijzingen 

in de rust van een wedstrijd.
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